
 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 16. oktober 2022 
Tidspunkt: kl. 17.00-19:30 
Mødeleder: Helle Nielsen 
 
Referat: Nanna Larsson 
 
Sted: Lærerværelset på Avedøre Skole 

Deltagere:  

Gitte Gudmann  

Helle Nielsen 

Johan Houe 

Lasse Jensen 

Mikael K. Elbæk 

Diana Klüver 

Kim Hansen  

 

 

Inge Lethan 

Pelle Roholt Jensen  

Nanna Larsson  

Sille Sine Bruun Madsen 

Evalina  

 

Afbud: 

Marie-Louise 

Eilsø 

Malika  

Zeynep 

Randi Maria-

ger 

 

 

Dagsorden 

Orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid Referat Aktioner 

1.  Godkendelse af dagsorden og referat + 

opfølgning på aktioner (O, B) 

3 min OK  

2.  Nyt fra formanden (O) 2 min Intet nyt  

3.  Nyt fra ledelsen (O) 10 min 

 

En gruppe drenge fra 6.årgang, som er 

udsatte og sårbare, men som opfører 

sig som en mini-bande. Vi har sat hårdt 

ind. 

 

Mellemform 2.-4.klassetrin, der er ansat 

en pædagog – hun er begyndt. I mor-

gen har vi indkaldt 5 lærerkandidater, 

der alle på papiret har gode kvalifikatio-

ner i forhold til at arbejde med særlige 

sårbare elever. 

 

Kommunikation – skole-hjem – på flere 

niveauer. 

Det kunne være spændende, på et tids-

punkt, at drøfte hvad ”nok” kommunika-

tion er. Vi får løbende henvendelser 

omkring for lidt kommunikation, men på 

den anden side får vi henvendelser 

vedr. et bombardement af kommunika-

tion – balancen er hård fin.  

 

Arbejdsglæde – vi konkurrer med selv-

ejende institutioner om arbejdskraften.  

Vi kan ikke konkurrer på lavt timetal ej 

heller på løn. Inklusionsopgaven er 

stor. Vi skal måske have et medarbej-

derfokus fremadrettet således medar-

bejderne anbefaler os, og ikke mindst 

bliver her. Vi har drøftet nogle af de 

emner med lærergruppen. Vi VIL være 

en attraktiv arbejdsplads. 

 

 



 

 

Co-teaching på 1., 3. og 4.årgang af-

sluttes i den nuværende form til jul. Ti-

merne er taget fra vores kompetence-

center og vi er i gang med en evalue-

ringsproces. Først med Kompetence-

centeret der står for rigtig meget af det, 

men der kommer også en medarbejder-

evaluering på det. Disse evalueringer 

ligger til grund for hvordan vores res-

sourcer skal bruges efter jul. 

4.  Nyt fra elevrådet (O) 5 min Der blev talt med Anders, ny teknisk 

serviceleder angående de ulækre toilet-

ter. Der bliver udskrevet en konkur-

rence om forslag til hvordan man kan 

lave nye regler for toiletterne. 

Ønske om nye møbler i klasserne. 

Nye farver på væggene i klasserne. 

Flere boldbaner på skolen 

 

5.  Øvrige meddelelser (O): 

• SKOK 22. september (Johan) 
• MED (Pelle) 
• Trafikgruppen (Marie-Louise) 

15 min SKOK: Besøg på Præstemoseskolen, 

og se deres lokaler. Tiden blev mest 

brugt på at konstituere SKOK. På næ-

ste møde skal der tales om principper 

om skoledistrikter. 

MED: Status på arbejdsglæde, nyt IT 

system til AMR 

Trafikgruppen: Sille oplæser hvilket 

svar der blev sendt efter vores drøftelse 

af nye parkeringspladser på skolen. 

 

6.  Princip for skolehjemsamarbejdet  

(Skole-hjemsamtaler) 

V/Pelle, Randi og Lasse 

50 min Vi gennemgår det afsnit om skole/hjem 

samtaler, og Pelle noterer. 

Hvor meget og hvordan skal børnene 

inddrages i samtalerne? 

Både i forhold til forberedelsen og om 

deltagelsen. 

For de elever der deltager i samtalerne, 

skal det være en behagelig samtale, og 

ikke være fuld af overraskelser.  

 

7.  Drøftelse af principper for justering af sko-

ledistrikterne 

(Se bilag) 

15 min Hvordan har vi det med de principper, 

der ligger nu. 

Hvis vi fik muligheden, er der så noget 

vi gerne vil ændre på? 

Er der en prioritering i de 5 punkter? 

1.Der er i processen blevet talt meget 

om punkt 4 men ikke så meget om 

punkt 2 og 3. 

2.Bæredygtige skoler så vi ikke på no-

gen skoler hvert år har små klasser, 

som ikke er økonomisk rentable. 

3.Er der lagt andre forhold til vægt, da 

der blev udarbejdet forslag til skoledi-

striksændringer, ud over principperne? 

 



 

 

4.Bliver elevsammensætningen på alle 

skoler sammensat sådan, så de over 

tid er bæredygtige, og så vi undgår 

elevflugt til privatskoler e.lign 

Sille går videre med hvordan det skal 

formidles videre. 

8.  Intro til økonomi 10 min Vi gennemgik kort økonomien for 2022, 

og fik en status på det forventede resul-

tat. Der ligger i tråd med den handle-

plan, som vi udarbejdede i januar 2022. 

Resultatet forventes at ende lidt bedre 

end estimeret pga. mådehold. 

 

9.  Meddelelsesbog 20 min Slides fremvistes v. Sille 

Der skal drøftes om vi starter ud med 

de fælles kommunale beslutninger eller 

om AVE skal have andre principper fra 

begyndelsen.  

 

Vi aftaler at starte op med grundpak-

ken, og så laver vi yderligere tiltag når 

evalueringen har været i foråret. 

Sille undersøger mulighederne for at 

åbne og lukke i systemet. 

På lærermødet i december præsente-

res bogen for lærerne, og det skydes 

så i gang fra januar. 

Sille laver en lille video som sendes ud 

til alle forældre, om hvordan det funge-

rer og hvornår det skydes i gang. 

Hvad med de forældre der ikke kan 

kommunikere på dansk. 

Der ligger en opgave i at formidle hvil-

ken funktion den nye meddelelsesbog 

har, så det ikke bliver et kommunikati-

onsforum.  

 

 

10. Nedsættelse af arbejdsgruppe til at ar-

bejde med princip for SFO’ens virksomhed 

5 min Vi udsætter punktet til næste møde.  

11. Stikord til Nyhed på Aula om SB’s arbejde 

(B) 

5 min   

12. Eventuelt + forslag til kommende punkter 5 min - Meddelelsesbogen 

- Princip for skole/hjem samar-

bejde 

- Nedsættelse af arbejdsgruppe 

for princip om SFOèns virk-

somhed. 

 

Næste møde 15. december 2022 

  


